
Informa(on om laddning av elfordon på Klarine3vägen 

Laddning av el- och hybridfordon blir en alltmer aktualiserad fråga i samhället och för oss boende 
inom Klarine<vägens Samfällighet. Antalet eldrivna fordon växer med en förhållandevis snabb takt 
inom området och därmed uppstår behov av en hållbar lösning för laddning. 

Elbilsgruppen har på uppdrag av styrelsen arbetat med a< skapa en bild kring hur vi kan få Cll en bra 
struktur för a< kunna ladda elfordon i våra garage.  Den Cllfälliga lösning som finns i dagsläget 
kommer inte a< vara hållbar när vi får fler som vill ladda sina fordon. Strukturen rör både teknisk 
lösning och hur vi skulle kunna organisera oss.  

Då nuvarande anläggningsbeslutet är från Cden före laddbara fordon saknar den beskrivning av om 
samfälligheten kan Cllhandahålla elbilsladdning. De<a är en frågeställning som många samfälligheter 
arbetar med idag. Regeringen har ge< Energimyndigheten i uppdrag a< utreda hinder som finns för 
a< ladda fordon i samfälligheter och ge förslag på hur det kan underlä<as. Uppdraget ska redovisas 
senast 30 augusC i år. Antagandet är a< de<a kommer a< förenkla för oss a< komma fram Cll den 
bästa lösningen för samfällighetens medlemmar. Vi avvaktar därför de<a förslag från 
Energimyndigheten. 

Parallellt håller elbilsgruppen Cllsammans med styrelsen på a< sluMöra underlag för a< gå ut och 
begära in offerter från möjliga leverantörer.  Offerterna kommer a< göra det möjligt a< ta ställning Cll 
teknisk lösning och vad kostnaden kommer a< landa på. Vad kostnaden sedan blir per installerad box 
hänger mycket ihop med hur många som är villiga a< gå med och om det forMarande finns bidrag a< 
söka när vi är beslutsmässiga.  

Vi vill uppmuntra dig som boende på Klarine3vägen a3 fundera på om du kommer a3 vilja ladda 
fordon i garaget, så a3 du när lösningen presenteras har tänkt igenom di3 behov. 

Goda argument för a< installera laddbox är: 

● Det finns i nuläget e< bidrag a< söka (maximalt 15000 Kr/installerad box). Vi vet inte hur 
länge det bidraget kommer a< finnas a< söka 

● Stor omställning i samhället Cll laddbara fordon 
● Det höjer värdet på fasCgheten och är e< säljargument a< ha Cllgång Cll laddning för fordon 
● InstallaConen underlä<as av a< så många som möjligt går med från början 

Elbilsgruppen och styrelsen avser a< återkomma Cll medlemmarna eYer sommaren med mer info om 
lösning, kostnader, intresseförfrågan samt eventuellt behov av extra årsmöte. 

Har du frågor eller är intresserad av mer informaCon så kontakta oss gärna. 

Du når oss på:  

Elbilsgruppen: elbilsgruppen@klarine<vagen.com 

Styrelsen: h<p://www.klarine<vagen.com/styrelse.html 
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